
I nnla ndet bed riftsidrettskrets

Orienteringsutvalget

REFERAT FRA ÅRSM ØIW 2024

Oatot 03.L2.2O24 Sted: ldrettens hus, LØvstadvegen7,23t2 Ottestad

Åpning: Jon Bjørnstad, leder av utvalget ønsket velkommen'

Sak 1: Godkjenning av innkalling og stemmerett

lngen kommentar, innkalling godkjent.

Antall med stemmerett: 24

Sak 2: Valg av møteleder:

Jon BjØrnstad SpareBankl Østlandet BIL ble valgl.

Sak 3: Valg av sekretær

Leif Martin Kjos SpareBankl Østlandet BIL ble valgt.

Sak 4: Valg av 2 til å underskrive protokollen:

Espen Melby og Steinar Libak ble valgt.

Sak 4: Årsberetning

Knut Martinsen leste opp årsberetningen.

Merknad om premiering. Rettes til: Fra 2A24vil de om har oppnådd, 250, 500, 600, 700 og 800

deltagelser i løpet av sesongen vil motta en oppmerksomhet på årsmøtet.

Enstemmig godkjent med merknad,

sak 5: lnformasjon om ny løsning for arrangement av o'bedrifts o-lØp

Steinar Libak informerte om løsningen.

Kommentarer:
Må ha opplæring av arrangører.

Vil det være en barriere å melde seg på via Eventor. Erfaringer viser at dette ikke bør være noe stort
problem. Mulighet for at andre i klubben melder på deltakere.

Løsningen krever en investering på ca kr. 30 000,-.

Er det mulig å søke om midler fra arbeidsgivere. Lettere å få midler til slike konkrete ting.

Besluttet at utvalget skal jobbe videre med å få på plass løsningen.



Sak 5: lnformasjon om status fra lnnlandet Bedriftsidrettskrets

Hilde Hagevik Odde informerte om hva lnnlandet Bedriftsidrettskrets holder på med av aktiviteter,

økonomiog budsjett

Sak 7: Regnskap

Hilde Hagevik Odde informerte. lkke eget regnskap for o-utvalget, men vi har bidratt med et

overskudd for 2O24 på ca kr.45 000,- som går inn ifellespotten til lnnlandet Bedriftsidrettskrets.

Kommentar: Bra at vi får informasjon om dette ikke vært informert om dette på tidligere årsmøter'

Sak 8: Startkontingent 2025

Forslag:

Ordinær startkontingent kr 120,- (Kr 130,- ved innføring av ny løsning)

Etteranmelding kr 170,-(Kr 180,- ved innføring av ny løsning).

Kommentarer: Vanskelig å hente midler fra arbeidsgiver

Dyrt i forhold til ordinære løp. Hva bruker kretsen pengene på? Dette går i fellespotten og er et

dilemma for lnnlandet Bedriftsidrettskrets da de har lite midler.

Vil økt startkontingent medføre færre deltakere? Burde å holde deltakeravgiften nede.

Er en løsning å fordele deltaker avgiften på annen måte slik at klubbene får mindre andel og

idrettskretsen får en større andel.

Forslaget ble vedtatt

Sak 9 Budsjett 2025

lnnspill til budsjett ble gjennomgått av Jon BjØrnstad. lnvesteringer på kr 31".000,- til nytt

tidtakersystem. lnntekter på kr. 91.000,- og driftskostnader på kr. 22.000,-.

Da det ikke er midler tilgjengelig er dette usikkert når investeringen kan foretas.

Sak 10 innkommende forslag

Forslag om å slå sammen klasse D/H 4,5 oeD/H 5,5 km.

Alternativer:

A) Opprettholde klassene som i dag med både D/H 4,5 og D/H 5,5 km

B) Fjerne klassene D/H5,5 km. Lengste alternativ blir da D/H 4,5 km

C) Slå sammen klassene D/H til 5,0 km

Alternativ B ble vedtatt.

Sak 12: Valg av nytt o-utvalglra 2A26-2O27 og videre sesonger

Følgende har tatt på seg oppgaven:

2A26- 2027 HamarPost BIL



§ak 13: Utdeling av utmerkelser

Merker ble delt ut deltakere som har rundet 250, 500, 600, og 700 løp i 2024'12'02 9 stk'

250løp: Grete Storsveen, Arne Arnesen

500 Løp: Torbjørn Ødegaard, Stein Erik Edvardsen. Mari Rustadbakken

500løp: Helga Hansen, Jan ErikJohansen, Magne Smeland

7W løpi Einar StensbY

Kaffe og kringle ble servert før utdeling av utmerkelser. Mange gode diskusjorler rundt bordene'

Etter utdelingen overrasket Hilde med utdeling av fine gevinster som ble trukket ut blant de

fremmøtte.

Takk til alle fremmøtte og en hyggelig kveld.

Referent Leif Martin Kjos SpareBankl Østlandet BIL

Espen Melby Steinar Libak


